
LIETUVOS SKAUTIJOS TARYBA

POSĖDŽIO PROTOKOLO IŠRAŠAS

2024 m. sausio 27 d. Nr. XXVII — 6

Kaunas

Lietuvos skautijos Tarybos nariai į posėdį kviesti praėjusio posėdžio metu ir el.
konferencijoje.

Posėdžio pirmininkas: Kasparas Vaičelis.

Posėdžio sekretorius: Gabrielė Kučytė, Dominykas Židonis, Dovilė Židonytė.

Posėdžio pradžia 2024 m. sausio mėn. 27 d. 09:00 val.

Posėdžio pabaiga 2024 m. sausio mėn. 27 d. 19:30 val.

Dalyvauja 13 LS Tarybos narių:

Kasparas Vaičelis, Ignas Balza, Vytautas Beniušis (dalyvauja nuotoliu), Laura Brazytė –
Šidlauskienė, Aivaras Čenkus, Rūta Elzbergaitė, Eglė Liagaitė (dalyvauja nuotoliu), Solveiga
Lizdenienė, Akvilė Milkevičiūtė, Vilma Mingailienė, Silvija Nareckienė, Paulius Ribakovas,
Janina Žvirblytė Paslavičienė.

Nedalyvauja: Odeta Autukaitė, Goda Jackutė, Urtė Petrulytė,

Dalyvauja Pirmijos nariai: Gabrielė Kučytė, Rytė Aleksandravičiūtė, Dominykas Masiulis,
Dominykas Židonis, Dovilė Židonytė, Justina Paslavičiūtė, Katarina Marija Nizovec,
Laurynas Beleška, Vainius Sarapas, Viltė Rabazauskaitė.

Kvorumas yra.



Posėdžio darbotvarkė:

1. Elektroninių posėdžių protokolų tvirtinimas;

2. Dėl LS įstatų 12.2 punkto teikimo suvažiavimui;

3. Dėl papildomo posėdžio sekretoriaus tvirtinimo;

4. Balsavimas dėl aukštesniųjų vyresniškumo laipsnių suteikimo;

5. Balsavimas dėl ordinų;

6. Pirmijos 2023 m. veiklos ataskaita;

7. Dėl LS eilinio vadovų suvažiavimo 2024 m.;

8. Dėl LS Strategijos;

9. Kiti klausimai.

1. SVARSTYTA. Elektroninių posėdžių protokolų tvirtinimas.

Pristato: Kasparas Vaičelis.

Balsavime dalyvauja 11 Tarybos narių: Kasparas Vaičelis, Vytautas Beniušis (dalyvauja
nuotoliu), Laura Brazytė – Šidlauskienė, Rūta Elzbergaitė, Eglė Liagaitė (dalyvauja
nuotoliu), Solveiga Lizdenienė, Akvilė Milkevičiūtė, Vilma Mingailienė, Silvija Nareckienė,
Paulius Ribakovas, Janina Žvirblytė Paslavičienė.

Kvorumas yra.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 7 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl rekomendacijų teikimo LiJOT 57 - ajai
asamblėjai.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 7 d. elektroninės konferencijos protokolą.



BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 12 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl paramos sutarties pasirašymo su UAB
„Baltijos arsenalas“.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 12 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 16 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Tarybos pirmininko pavaduotojų patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 16 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 21 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl stovyklų organizavimo paslaugos VšĮ „Stiprūs
Kartu”.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 21 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 21 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl kandidatų į LiJOT valdybą; dėl kandidatų į
LiJOT kontrolės komisiją; dėl kandidato į Jaunimo reikalų tarybą; dėl rezoliucijos dėl
Lietuvos Respublikos tautinių mažumų teisių apsaugos; dėl rezoliucijos dėl visuotinės
karo tarnybos ir krašto apsaugos sistemos stiprinimo Lietuvoje; dėl Lietuvos jaunimo
organizacijų tarybos Kontrolės komisijos reglamento; dėl Lietuvos skautijos delegacijos
įgaliojimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. balandžio mėn. 21 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. gegužės mėn. 5 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl įvairovės ir įtraukties skyriaus koordinatoriaus
patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.



NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. gegužės mėn. 5 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. gegužės mėn. 19 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Lietuvos skautijos palaikymo Nacionalinės
nevyriausybinių organizacijų koalicijos kreipimosi į Lietuvos Respublikos ministrę
pirmininkę Ingridą Šimonytę.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. gegužės mėn. 19 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 19 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Tarybos elektroninių balsavimų protokolų
nuorašų viešinimo kartą į ketvirtį.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 19 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 22 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl administracijos skyriaus koordinatorės
patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 22 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 28 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Lietuvos ir Ukrainos jaunimo mainų tarybos
lėšomis 2023 metais finansuojamų projektų konkurso sutarties pasirašymo su Socialinių
paslaugų priežiūros departamentu prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 28 d. elektroninės konferencijos protokolą.



BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 28 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl skautiškos parduotuvės koordinatoriaus
patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 28 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 28 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Žmogiškųjų išteklių skyriaus koordinatorės
patvirtinimo

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. birželio mėn. 28 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 01 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Lietuvos skautijos IT ūkio koordinatoriaus
tvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 1 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 01 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Lietuvos skautijos komunikacijos strategijos
2023 m. patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 1 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 19 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Finansų ir paramos pritraukimo skyriaus
koordinatorius patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 19 d. elektroninės konferencijos protokolą.



BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 16 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Komunikacijos skyriaus koordinatorės
patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. liepos mėn. 16 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. rugpjūčio mėn. 14 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Lietuvos skautijos palaikymo Lietuvos
skautiškų organizacijų Apskritojo stalo kreipimosi į Palangos miesto savivaldybės merą
ir tarybą dėl skautų įkūrėjo gatvės vardo grąžinimo Palangoje.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. rugpjūčio mėn. 14 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. rugpjūčio mėn. 24 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl sutarties pasirašymo su JAV ambasada.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. rugpjūčio mėn. 24 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 6 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Deklaracijos dėl balsavimo nuo 16 metų; dėl
LiJOT tarpinės veiklos ataskaitos 2023 m; dėl LiJOT veiklos strategijos 2023-2027 m.;
dėl Pozicijos dėl nepilnamečių apsaugos nuo neigiamos viešosios informacijos poveikio
įstatymo 4 straipsnio 16 punkto pašalinimo; dėl kandidato į LiJOT prezidentus; dėl
kandidatų į JRT; dėl Lietuvos skautijos delegacijos įgaliojimo 58-ojoje LiJOT
asamblėjoje dėl LiJOT nominacijų balsuoti savo nuožiūra, atstovaujant Lietuvos
skautijos interesą.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 6 d. elektroninės konferencijos protokolą.



BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 16 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Lietuvos skautijos nominuojamų asmenų
Lietuvos Respublikos Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos apdovanojimams
ordinui „Už nuopelnus Lietuvai“.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 16 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 21 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl rekomendacinio pobūdžio dokumento „Rizikų
ir krizinių situacijų valdymas: rekomendacijos skautų vadovams“ patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 21 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 26 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Dominyko Židonio, įdarbinimo JAV
ambasados projekte „WE ACT“ projekto veiklų koordinatoriumi.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. spalio mėn. 26 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 3 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Tautinės stovyklos 2028 m. organizavimo
siūlymo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 3 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 3 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Vyr. skautininkės etato skėlimo;

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 3 d. elektroninės konferencijos protokolą.



BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 14 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl buhalterijos paslaugų pirkimo sutarties
sudarymo su UAB „Apskaitos valdymo sistemos“

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 14 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 16 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl nacionalinių programų skyriaus koordinatorės
patvirtinimo.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. lapkričio mėn. 16 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. gruodžio mėn. 9 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl etikos komisijos teiktos išvados dėl išnagrinėto
proceso.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. gruodžio mėn. 9 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. gruodžio mėn. 13 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl Lietuvos skautijos rekomendacijos Gabrielės
Petkevičaitės – Bitės atminimo medalio „Tarnaukite Lietuvai“ vertinimo komisijai.

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. gruodžio mėn. 13 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2023 m. gruodžio mėn. 29 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl įstatų 15 dalies viešojo derinimo procedūros;
dėl Lietuvos skautijos strategijos projekto viešojo derinimo procedūros."

Prieštaraujančių nebuvo.



NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. gruodžio mėn. 29 d. elektroninės konferencijos protokolą.

BALSAVIMAS: Ar nėra prieštaraujančių patvirtinti 2024 m. sausio mėn. 18 d.
elektroninės konferencijos protokolą dėl kasmetinių atostogų suteikimo vyr.
skautininkei Gabrielei Kučytei nuo 2024-01-29 iki 2024-02-02 (imtinai).

Prieštaraujančių nebuvo.

NUTARTA: Patvirtinti 2023 m. sausio mėn. 18 d. elektroninės konferencijos protokolą.

Prie Tarybos posėdžio prisijungia Aivaras Čenkus ir Ignas Balza. Posėdyje dalyvauja 13
Lietuvos skautijos Tarybos narių.

2. SVARSTYTA. Dėl LS įstatų 12.2 punkto teikimo suvažiavimui.

Pristato: Kasparas Vaičelis.

K. Vaičelis pamini, jog Taryba turi patvirtinti ar tinka formuluotė po viešojo derinimo, jei
netinka gali teikti idėjas jai koreguoti. Dabar galiojančioje įstatų redakcijoje punktas
išdėstytas taip: 12.2 Tarybą sudaro 16 Suvažiavime išrinktų narių. Tarybos nariais gali būti
renkami asmenys, turintys ne žemesnį nei paskautininko laipsnį. Tarybos kadencija yra 2
metai, kiekvienais metais išrenkant 8 naujus Tarybos narius ir rotacijos principu pakeičiant
tuos 8 narius, kurių kadencija jau baigėsi. Tarybos nariai renkami 2 metams.

Darbo grupė rado klaidą šiuo metu galiojančioje formuluotėje, todėl siūlo naują formuluotę.

12.2 Tarybą sudaro 16 Suvažiavime išrinktų narių. Tarybos nariais gali būti renkami
asmenys, turintys ne žemesnį nei paskautininko laipsnį. Tarybos kadencija yra 2 metai,
kiekvienais metais išrenkant 8 (arba tiek, kiek trūksta iki pilnos Tarybos sudėties) naujus
Tarybos narius ir rotacijos principu pakeičiant tuos 8 narius, kurių kadencija jau baigėsi.
Tarybos nariai renkami 2 metams. Taryba gali veikti nepilna sudėtimi, bet ne mažesne nei 12
narių, ne ilgiau nei vienerius metus.



Taip pat K. Vaičelis pristato ir darbo grupės diskusijoje prieitą išvadą, kad suvažiavime vis
tiek reikia išrinkti 8 naujus Tarybos narius, bet šitas įstatų pakeitimas galiotų tik tada, jei
kadencijos eigoje atsistatydina žmogus, tada gali Taryba veikti nepilna sudėtimi, kitais
atvejais privalo būti pilna sudėtis. K. Vaičelis pritaria šitai darbo grupės siūlomai formuluotei.

Taryba siūlo kiek pakeisti formuluotę į: „12.2 Tarybą sudaro 16 Suvažiavime išrinktų narių.
Tarybos nariais gali būti renkami asmenys, turintys ne žemesnį nei paskautininko laipsnį.
Kiekvienais metais išrenkant 8 (arba tiek, kiek trūksta iki pilnos Tarybos sudėties) naujus
Tarybos narius ir rotacijos principu pakeičiant tuos 8 narius, kurių kadencija jau baigėsi.
Tarybos nariai renkami 2 metams arba pabaigti pasitraukusių Tarybos narių kadencijas.
Taryba gali veikti nepilna sudėtimi, bet ne mažesne nei 12 narių, ne ilgiau nei vienerius
metus.“

BALSAVIMAS. Kas už tai, kad į suvažiavimą nešame tokią įstatų formuluotę 12.2
Tarybą sudaro 16 Suvažiavime išrinktų narių. Tarybos nariais gali būti renkami
asmenys, turintys ne žemesnį nei paskautininko laipsnį. Kiekvienais metais išrenkant 8
(arba tiek, kiek trūksta iki pilnos Tarybos sudėties) naujus Tarybos narius ir rotacijos
principu pakeičiant tuos 8 narius, kurių kadencija jau baigėsi. Tarybos nariai renkami
2 metams arba pabaigti pasitraukusių Tarybos narių kadencijas. Taryba gali veikti
nepilna sudėtimi, bet ne mažesne nei 12 narių, ne ilgiau nei vienerius metus.
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NUTARTA. Priimtas sprendimas pateikti įstatų redakcijos punktą suvažiavimui išdėstant
taip: 12.2 Tarybą sudaro 16 Suvažiavime išrinktų narių. Tarybos nariais gali būti renkami
asmenys, turintys ne žemesnį nei paskautininko laipsnį. Kiekvienais metais išrenkant 8 (arba
tiek, kiek trūksta iki pilnos Tarybos sudėties) naujus Tarybos narius ir rotacijos principu
pakeičiant tuos 8 narius, kurių kadencija jau baigėsi. Tarybos nariai renkami 2 metams arba
pabaigti pasitraukusių Tarybos narių kadencijas. Taryba gali veikti nepilna sudėtimi, bet ne
mažesne nei 12 narių, ne ilgiau nei vienerius metus.

Pasišalina iš posėdžio Vytautas Beniušis. Posėdyje dalyvauja 12 LS Tarybos narių.

3. SVARSTYTA. Dėl papildomo posėdžio sekretoriaus tvirtinimo.

Pristato: Kasparas Vaičelis.

K. Vaičelis siūlo vyriausiąją skautininkę Gabrielę Kučytę protokoluoti posėdžio darbotvarkės
dalį dėl aukštesniųjų vyresniškumo laipsnių balsavimo.



NUTARTA. Vienbalsiai patvirtinti Gabrielę Kučytę posėdžio sekretore.

4. SVARSTYTA. Balsavimas dėl aukštesniųjų vyresniškumo laipsnių suteikimo.

Pristato: Kasparas Vaičelis

NUTARTA. Paskautininko laipsnį suteikti: A. Nakraševičiui, L. Meldaikytei, R. Kazlauskui,
G. Navašinskaitei, S. Konikovaitei, I. Gerliakaitei, P. G. Kasperavičiui, D. Židoniui, J.
Krisiulevičiui, D. Židonytei, G. Budvytytei, L. Čapui, Ž. M. Maluiškaitei, V. Rabazauskaitei,
S. Mickevičiūtei, E. Jakimčikaitei, G. Zelenkaitienei, Ž. Mickui, M. Lizzi-Mickienei.

Skautininko laipsnį suteikti: T. Rimkui, M. Varkalytei, G. Taujanskaitei, L. Gudaitytei, V.
Stanaitienei.

5. SVARSTYTA. Balsavimas dėl ordinų suteikimo

Pristato: Kasparas Vaičelis

G. Kučytė siūlo ordinus įteikti per Padėkos vakarą ir taip įprasminti šį renginį.

K. Vaičelis siūlo aukščiausią ordiną įteikti per suvažiavimą, kitus – per padėkos vakarą.

Taryba pritaria ordinus teikti per padėkos vakarą.

NUTARTA. ,,Padėkos” ordiną suteikti: J. Žvirblytei Paslavičienei, O. Micevičienei, M.
Raštikiui, O. Šarakauskaitei, G. Vaideliui, R. Škimelienė, E. Vaidelienei, R. Tupčiauskui .
,,Geležinio vilko” ordiną suteikti: R. Baranauskienei - Šatienei, J. Buzaitytei - Kašalynienei,
G. Kačergytei - Sidorovienei, B. Mincevičiūtei,

Prie posėdžio prisijungia Vytautas Beniušis. Posėdyje dalyvauja 12 LS Tarybos narių.

6. SVARSTYTA. Pirmijos 2023 m. veiklos ataskaita

Pristato: Rytė Aleksandravičiūtė, Katarina Marija Nizovec, Dovilė Židonytė, Justina
Paslavičiūtė, Laurynas Beleška, Dominykas Židonis, Vainius Sarapas, Viltė Rabazauskaitė,
Gabrielė Kučytė, , Dominykas Masiulis, .



Kasparas Vaičelis pristato klausimą ir tolimesnę eigą.

Rytė Aleksandravičiūtė pristato komunikacijos skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

R. Aleksandravičiūtė primena, kad skyriuje veikia nuo 2023 metų rugpjūčio 1 dienos.
Komunikacijos skyriaus veiklos 2023 metais buvo tokios: Projektas „skautai apie skautus“,
pasidalinimai LS narių įrašais, viešinama (persidalijama) kitų organizacijų informacija (Pvz.,
JAV ambasados ar savivaldybių įkelta informacija, kitų NVO), atitinkanti skautų vertybes,
parengti pranešimai žiniasklaidai, kuriamas patrauklus turinys potencialiems rėmėjams,
kuriantis patikimos organizacijos įvaizdį, sukurti elektroniniai ir popieriniai lankstinukai apie
UAct projektą, pristatantys LS. Taip pat skyrius 2023 metais įgyvendino LS vienetų
socialinių tinklų susisteminimą, LS Facebook uždarose grupėse nariai dalinosi savo
informacija, buvo atliktas LS vaizdinės informacijos (nuotraukų, logotipų) pritaikymas narių
naudojimui, buvo suorganizuoti LS nac. lygmens mokymai, su integruota komunikacijos
dalimi, krizių komunikacijos valdymo plano parengimas, vyko aktyvus bendradarbiavimas
su radijo laida „Laužų karta” ir su LS rėmėjais.

2023 m. skyrius neįgyvendino „11 skautų - 11 kraštų“ iniciatyvos dėl ne iki galo išgrynintos
idėjos, komunikacijos gairės nebuvo atnaujintos, nes skyrius nebuvo iki galo aiškus poreikis.
2024 metų rugpjūčio 1 dienos.

Skyrius džiaugiasi savanorių komanda, vaizdo įrašų pasiekiamumais. Facebook vizualiniu
vientisumu.

Dovilė Židonytė pristato administracijos skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

D. Židonytė pristato 2023 metų administracijos skyriaus įgyvendintas veiklas. 2023 metais
įgyvendinta buvo: (ne)teistumo pažymų užsakymai; UAct projektas; JP ir SV sutarčių
administravimas; Vadovų akademija (tik viena iš planuotų dviejų); pagalba jubiliejinėje
stovykloje; nario mokesčio rinkimas; posėdžių protokolų rengimas; kraštų ir tuntų vasaros
stovyklų lankymas; Suvažiavimo organizavimas; pagalba organizuojant „Ištark Išgirsk
Išsaugok“; GDDG registracija; Dokumentų skaitmenizavimas; Vadovų sąskrydis.

2023 metais skyrius neįgyvendino šių veiklų: padėkos vakaro ir vienos iš dviejų vadovų
akademijų dėl finansų ir laiko stokos.

A. Čenkus užduoda klausimą dėl dokumentų skaitmenizavimo. Kaip sekasi tai padaryti.

D. Židonytė atsako, kad kiek buvo užsibrėžta per metus padaryti, tiek yra įgyvendinta. Šiuo
metu tai sekasi daryti gerai.

K. Vaičelis užduoda klausimą dėl nario mokesčių, kiek vadovams kyla neaiškumų dėl tee-pee
administravimo ir narystės mokėjimo, taip pat klausia kiek yra šiuo metu narių.



D. Židonytė atsako 2537 nario mokestį susimokėjusių. Problemų daugiausiai kelia klausimas,
kaip pasirinkti kainas ir nuolaidas. Gavo 3 vadovų prašymus už juos supildyti tee-pee, 20
vadovų skambučių telefonu pildėsi sistemą.

K. Vaičelis patikslina klausimą, ar tai daro pati koordinatorė, ar savanoriai ir ko reiktų
Tarybai imtis, ar keisti laiką ar kaip kitaip prisidėti.

D. Židonytė atsako, kad laikotarpio keisti nereikia. Mokesčius rinko viena, vėliau prašė
Gabrielės pagalbos.

L. Brazytė – Šidlauskienė siūlo įdarbinti seniūnus, kad vadovai galėtų kreiptis į savo
seniūnus. Juos galima apmokyti, parengti struktūrą, kaip tai įgyvendinti.

G. Kučytė pasidalina ir pasidžiaugia, kad per šiuos metus 3 organizacijos nariai susimokėjo
viso gyvenimo narystės mokesčius.

Justina Paslavičiūtė pristato žmogiškųjų išteklių skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

J. Paslavičiūtė primena, kad iki rugpjūčio skyriaus koordinatorė buvo Liveta, vėliau darbus
perėmė pati Justina. Įgyvendinta pakankamai daug, praktiškai visas veiklos planas. Pasidalina
sąrašu darbų, kurie buvo įgyvendinti 2023 metais: 4 LS pristatymai bendruomenėms, kuriose
nėra skautiškų vienetų, suorganizuotas vadovų sąskrydis, darbas su WOSM service dėl
saugios aplinkos mūsų organizacijoje, suorganizuotos 2 vadovų oazės (GDDG, PŠ), pagalba
organizuojant Lyderių kalvės mokymus, atnaujinta iniciatyva „10 naujų vadovų tavo kraštui“,
išleistos 4 atmintinės, suorganizuoja gyva seniūnų sueiga, saugios aplinkos sesija Vadovų
akademijoje, dirbama ties tikrojo mazgo konkursu.

2023 metais skyriui nepavyko įgyvendinti šių veiklų iš strateginio veiklų plano, kurios
nebuvo įgyvendintos per visą užsibrėžtą strateginį laikotarpį: parengti platformą
kompetencijų identifikavimui, gerųjų patirčių platformą, neįgyvendinta mentorystės sistema
ir neatliktas tyrimas. Taip pat nėra baigta saugios aplinkos strategija ir kiti svarbūs darbai
šioje temoje.

Laurynas Beleška pristato finansų ir paramos skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

L. Beleška pristato planuotą ir realų skyriaus 2023 metų tikslą. Kas buvo užsibrėžta
pradžioje, teko keisti, todėl įvyko persiorientavimas dėl skyriaus išliekamos vertės ir
institucinės atminties nebuvimo, mažintos ambicijos ir susikaupta į tikslingesnę veiklą.

L. Beleška pristato skyriaus įgyvendintas veiklas 2023 metais: duomenų susisteminimas apie
rėmėjus (parengta sistema šių duomenų fiksavimu ir stebėjimui), surinkta parama
„Contribee“ sistemoje – 338 eur., vadovų akademijai – 100 eur., „Gražių dainelių daug
girdėjau“ konkursui – 1499 eur., vyko bendradarbiavimai su kitais skyriais, padėjo vyr.
skautininkei rengiant projektų finansines dalis, vystė skyriaus veiklą.



2023 metais skyriuje neįgyvendintos šios veiklos: organizacijos analizė (pradėta, tačiau
prioritetas šios veiklos dabar yra žemas), savanorių paieška (kol kas nėra darbų, kuriuos
galėtų deleguoti savanoriams), rėmėjų radimas 2024 metams, padėka rėmėjams (perkelta po
2023 metų suvažiavimo), bendradarbiavimas su skyriais (nebėra aktyvaus IT skyriaus
koordinatoriaus).

I. Balza užduoda klausimą dėl mokymų medžiagos, kurią gavo buvęs koordinatorius. Ar tą
medžiagą gavo.

L. Beleška atsako, kad medžiaga yra, tačiau ji pritaikytą x organizacijai ir nėra tinkama
mums. Mes pasidarėme naują sistemą, kuri yra žymiai geresnė ir aktualesnė mums.

K. Vaičelis sureaguoja, kad darbus formuoja pirmijos skyriams ne Taryba, o vyr. skautininkė.

Prie posėdžio nuotoliniu būdu prisijungia Katarina Marija Nizovec.

Iš posėdžio pasišalina Tarybos narė Laura Brazytė – Šidlauskienė.

Prie posėdžio nuotoliniu būdu prisijungia Tarybos narė Laura Brazytė – Šidlauskienė.

Katarina Marija Nizovec pristato mokymų skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

K. M. Nizovez pasidalina mokymų skyriaus darbų, įgyvendintų 2023 metais, sąrašu:
privalomųjų mokymų organizavimas; Lyderių kalvės organizavimas; Privalomųjų mokymų
pažymėjimų išsiuntimas; naujų mokymų programų parengimas; mokymų programų
parengimas e.mokymų platformai; Vadovų akademija gruodžio mėn.; Skautiško
pradžiamokslio mokymai; Skautiško pradžiamokslio mokymai Dubline.

K. M. Nizovez pasidalina, kad skyrius 2023 metais neįgyvendino šių darbų: nesuorganizuota
viena iš dviejų vadovų akademijų (dėl finansų stygiaus), e.mokymų sistema nebuvo įgalinta
dėl laiko ir kompetencijų stygiaus.

S. Nareckienė užduoda klausimą dėl mokymų tikslų. Ar jaučiamas skyriaus tikslo
pasiekimas?

K. M. Nizovez atsako, kad viename tiksle yra sujungti du tikslai – pirmas į aukštesnį laipsnį,
tai įgyvendinta. Dėl aukštos kvalifikacijos, laukiama, kol bus patvirtinta kompetencijų
matrica, kad būtų aišku, kaip organizuoti mokymus.



I. Balza užduoda klausimą ar buvo šiemet nuotolinių mokymų (ne e.mokymų platformoje).
Ar yra matomas poreikis?

K. M. Nizovez atsako, kad tokie mokymai buvo jaunimo programos mokymai ir privalomieji
mokymai.

G. Kučytė papildo, kad dar viena pamoka yra su mokymų registracijomis ir jų vykdymu.

V. Beniušis užduoda klausimą ar yra sukurta grįžtamojo ryšio iš mokymų dalyvių
susirinkimo sistema ir ar yra kontrolės sistema, kad žmonės įsipareigoję po mokymų pravesti
mokymus kitiems nariams, kad jie tai padarytų.

K. M. Nizovez atsako, kad apklausia žodžiu, kartais siunčiamos apklausos. Dėl kontrolės
sistemos, pasitikslina ar tai klausimas dėl krizinių situacijų mokymų, tai Katarina turi sąrašą,
kurie turi susisiekti, pasirinkę jau datas. Jei nesulauks žinių, parašys pati. Po mokymų prašys
nuotraukų, kad būtų pasidalinta soc. Tinkluose.

Dominykas Židonis pristato jaunimo programos skyriaus 2023 metų veiklos ataskaita.

D. Židonis primena, kad nebuvo koordinatoriaus, iš kurio reikėjo perimti skyriaus veiklas, ir
teko pačiam pasiruošti veiklos planą. Tikslas toks pat, kaip ir 2022 metų, veiklų plano
pasirašymui buvo skirta viena diena. Veiklos buvo perkopijuotos nuo 2022 m, papildant
asmeniniais tikslais, su kuriais kandidatavo į skyriaus koordinatoriaus poziciją.

D. Židonis dalinasi, kad jaunimo programos plėtra nebuvo įgyvendinta dėl nerinktų duomenų
2022 metais, kurie būtų leidę tai pamatuoti. Nebuvo ir atnaujinta jaunimo programa, nes
išaiškėjo poreikis, kad to nereikia daryti – reikia surasti daugiau priemonių įgyvendinimui.

D. Židonis pristato įgyvendintas skyriaus veiklas: savanorių komandos stiprinimas; jaunimo
programos įgyvendinimo tyrimas; jaunimo programos mokymai vadovams; metodinių
priemonių ruošimas; kraštų vizitacijos stovyklų ir renginių metu; gerųjų patirčių sklaida;
naujų vadovų įvedimo programa.

Neplanuotos skyriaus veiklos: dvasinės programos darbo grupė, 10 vadovų tavo kraštui,
pilietinio pasipriešinimo įgūdžių programos darbai, LS jaunimo programos grupės
komunikacijos kampanija, pionerijos iššūkis.

Vainius Sarapas pristato įvairovės ir įtraukties skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

V. Sarapas primena, kad, atėjo į skyrių, kurio nebuvo – teko visą informaciją rinkti nuo pat
pradžių. Padėjo informacija iš panašaus buvusio skyriaus praeityje.



V. Sarapas dalinasi sąrašu veiklų, kurios buvo įgyvendintos 2023 m.: metodinės medžiagos ir
skyriaus koncepcinės literatūros surinkimas ir dokumentavimas; žydų skautų skilties
integravimas į Lietuvos skautiją; savanorių komandos kūrimas; apklausos 3-omis temomis
rengimas (Diskriminacija; atskirtis - socialiniu ir finansiniu pagrindu; darbo su vaikais,
turinčiais negalią); Tyrimų pristatymas ir duomenų rinkimas vadovAUK vadovų sąskrydyje;
Safe from harm metodinės medžiagos analizė; gerųjų patirčių kaupimas ir sisteminimas;
etninių mažumų „Minėjimų ir švenčių” kalendoriaus sudarymas; lektorių pakvietimas į
Vadovų akademiją (Bendradarbiavimas su mokymų skyriumi).

V. Sarapas taip pat dalinasi ir veiklomis, kurių įgyvendinti 2023 metais nepavyko:
terminologijos žodyno sudarymas-radimas-pritaikymas; metodinės medžiagos darbui su
jaunimu, turinčiu negalią rengimas; rekomendacijos Jaunimo programos skyriui dėl darbo su
jaunimu, turinčiu negalią; atributikos susijusios su įvairove ir įtrauktimi kūrimas;
nacionalinio lygmens renginių organizavimo gairės atsižvelgiant į asmenis su Fizine ir
Protine negalia; skyriaus koncepcijos dokumento parengimas.

P. Ribakovas užduoda klausimą ar per šį laikotarpį buvo gauti nusiskundimai dėl
diskriminacijos ir kitų problemų.

V. Sarapas atsako, kad tautinėje stovykloje buvo problema dėl LGBTQ+ bendruomenės, po
praeito Tarybos posėdžio, naujų nusiskundimų nepastebėta.

P. Ribakovas užduoda klausimą, kokie segmentai yra rizikos, pvz. LGBTQ+ bendruomenė,
kiti tautiniu ar religiniu pagrindu. Kur pas mus gali būti blogesnė situacija ar didesnės
rizikos?

S. Nareckienė papildo klausimą, į kurias grupes reikėtų fokusuotis.

V. Sarapas sako, kad dabar opiausias yra lytinio švietimo ir negalios klausimai. Ir vadovų
supratimas apie jas.

V. Beniušis užduoda klausimą dėl gyvosios bibliotekos principo, supažindinant su kitomis
visuomenės grupėmis, kurios gali patirti diskriminaciją, taikymo organizacijos veiklose.

V. Sarapas atsako, kad jei klausimas yra „ar“, tai atsakymas – galime naudoti vieną iš tokių
priemonių. Klausimas turėtų būti, ką norėtume tuo pasiekti. Iš tos pusės, kad mes
socializuojame savo narius, tai yra gera priemonė.

.

Viltė Rabazauskaitė pristato nacionalinių programų skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

V. Rabazauskaitė primena, kad į skyriaus koordinatorės poziciją atėjo tik lapkričio 16 d., iki
tol skyriui vadovavo Rytė Aleksandravičiūtė.

V. Rabazauskaitė pasidalina 2023 metais įgyvendintų darbų sąrašu: suorganizuotas skautiškų
dainų konkursas „Gražių dainelių daug girdėjau”; eilinis Lietuvos skautijos vadovų



suvažiavimas; „Atminties neištremsi”; Vadovų sąskrydis „VadovAUK’23”; Vadovų
akademija; „Betliejaus Taikos Ugnies” akcija; vykdyta skyriaus savanorių paieška.
Neįgyvendinta tik viena iš dviejų vadovų akademijų, bet apie tai jau kiti skyriais pristatė.

V. Rabazauskaitė pamini, kad daugiausia sunkumų sukėlė tai, kad atėjusi negavo jokio failo,
kur ką daryti, kur kokius kontaktus turime. Dabar skyrius kartu su savanoriais rengia tokį
dokumentą.

G. Kučytė papildo, kad sąrašus, kur ir ką reikia pasiimti ar padaryti, turime, tačiau kontaktų
sąrašo – ne.

Dominykas Masiulis pristato skautiškos parduotuvės 2023 metų veiklos ataskaitą.

D. Masiulis pristato 2023 metais įgyvendintas veiklas. Žieminių uniformų klausimas
pajudėjo. Įvykdyta apklausa, dabar planuojama ieškoti tiekėjų. Pradėta taikyti daugiau
siuntėjų paslaugų: LP Express ir Omniva yra labai pasiteisinę variantai. Tiek mums atpigo
siuntų siuntimas, tiek ir žmonės greičiau gauna prekes.

Skyriuje 2023 metais buvo įgyvendintas pastovių pajamų išsikeltas tikslas, įvesti papildomi
nauji produktai, vykdyta tvarkinga finansinė apskaita, atlikta inventorizacija, tęsti darbai
skautiško parduotuvės socialiniuose tinkluose.

D. Masiulis taip pat pasidžiaugia neplanuotais darbais, tokiais kaip darbas su mentore, naujų
tiekėjų paieška, vienu savanoriu.

P. Ribakovas užduoda klausimą ar yra aiškūs tolimesni procesai, ar yra jaučiamas poreikis
pagalbos.

D. Masiulis atsako, kad čia labai gelbėja mentorė, bet yra kitų sričių, apie kurias nepagalvoji,
tad gal būtų naudinga kreiptis į kitus pagalbos, pvz. uniformų neatitikimai ir tų procesų
sprendimo būtų kūrimas.

A. Čenkus užduoda klausimą, kaip rado mentorę.

G. Kučytė atsako, kad mentorė pati susisiekė su vyr. skautininke.

Gabrielė Kučytė pristato vyr. skautininkės 2023 metų veiklos ataskaita.

G. Kučytė dalinasi 2023 metais įgyvendintais darbais: šiuo metu pirmijoje yra įdarbinti 6
darbuotojai, kurie bendrai dalinasi 3,75 etato; Pirmiją sudaro viso 12 koordinatorių; įvyko 9
pirmijos posėdžiai; skyriuose savanoriauja 31 savanoris; per metus buvo pateikta 17 projektų
finansavimui, gautas finansavimas iš 8; Lietuvos skautijoje dirba 2 NVŠ koordinatorės, o
NVŠ veiklose dalyvauja 55 draugovės; pasirašytos 5 sutartys su savivaldybėmis ir dar su 3
savivaldybėmis sutarta žodžiu dėl bendradarbiavimo, vyko 4 seniūnų sueigos; Lietuvos
skautija gavo finansavimą iš skirtingų 12 šaltinių; dalyvauta apskritojo stalo posėdžiuose,
pasirašytos sutartys su „Keistuoliu teatru“, Lietuvos jaunimo organizacijų taryba, atnaujintas
bendradarbiavimas su Lietuvos šaulių sąjunga ir Ateitininkų federacija.



G. Kučytė pasidalina ir kitomis įgyvendintomis veiklomis: darbo grupės veikla dėl
pilietiškumo ir gynybos įgūdžių kurso; atnaujintas projektas „10 vadovų tavo kraštui“;
atstovavimas LS įvairiose institucijose: LS veiklos bei jaunimo pristatymas Seimo pilietinio
dalyvavimo ir bendruomeniškumo skatinimo grupės posėdyje; susitikimai su jaunimo reikalų
koordinatoriais; LS veiklų pristatymai savivaldybėse; naujų vadovų paieška ir bendravimas
su jais; atstovavimo mokymai; susitikimas su tautinių bendrijų namų direktoriumi;
dalyvavimas LiJOT vadovų klubuose; išklausytas mokymų kursas vadovo krizių valdymo
mokymai, iš kurių parengtas vyr. skautininko krizių valdymo planas.

S. Nareckienė užduoda klausimą kaip jaučiasi Gabrielė.

G. Kučytė atsako, kad jaučiasi stabiliai. Pirmija turi finansų įgyvendinti 2024 m. suplanuotas
veiklas. Dabar tikslas ir darbas užtikrinti stabilų finansavimą 2025 ir 2026 metams.

I. Balza užduoda klausimą, jei skyrius turi mentorių ir tai padeda? Ar reiktų kiekvienam
skyriui po mentorių? Jei taip, ar reikalingas tarybos draugas tada tam?

G. Kučytė atsako, kad plane yra įtrauktas mentorių klausimas, o Tarybos draugo funkcija yra
skirtinga nuo mentoriaus.

Gabrielė Kučytė pristato Vilniaus skautų centro 2023 metų veiklos ataskaitą.

G. Kučytė pristato VSC metinę veiklos ataskaitą ir įvardina įgyvendintas veiklas: 1 skautai
neskautams stovykla (kita buvo atšaukta, nes nebuvo surinktas dalyvių skaičius); 21
edukacinė programa / žygis; grąžinta skola Skaisčio tuntui; Jubiliejinė stovykla užbaigta be
skolų (vis dar gaunami suderinimo aktai iš įmonių); padaryta Vilniaus skautų centro turimo
inventoriaus inventorizacija; įsigytas pagrindinis inventorius reikalingas edukacinėms
veikloms vykdyti, jog kaskart nereiktų skolintis.

A. Čenkus užduoda klausimą dėl pervadinimo juridinio vieneto.

G. Kučytė atsako, kad procesas užsivilkino dėl kontrolės komisijos išaiškinimo.

K. Vaičelis pasidžiaugia, kad Ignotas puikiai tvarkosi su veiklomis ir padėkoja dėl tautinės
stovyklos.

Gabrielė Kučytė pristato užsienio ryšių skyriaus 2023 metų veiklos ataskaitą.

G. Kučytė pristato užsienio ryšių skyriaus 2023 metais įgyvendintas veiklas: Krokuvos
susitikimas neįvyko, koordinatorių mokymuose buvo sudalyvauta, atnaujinta LS URS
Facebook grupė; skautai.lt/en parengta, bet laukiama implementacijos, WOSM LS ataskaitos
išsiųstos, LS URS komandos susitikimai įvyko 2; kiekvienam skyriaus savanoriai
paskirstytos atsakingos sritys.



P. Ribakovas užduoda klausimą, ką esame gavę už URS naudos, nes didelis investavimas į
skyriaus veiklą.

I. Balza sureaguoja, kad sunku pamatuoti rezultatus. Neturime strateginio planavimo. Matyti
ataskaitoje, kad sudalyvauta renginyje – nieko nepasako. Dalyvaudamas gauni kontaktus, tad
įdomu ar tai yra pasidalinama.

P. Ribakovas užduoda klausimą ar yra galima planuojant URS metus, žiūrėti ne į
kalendorinius metus, bet kaip į paslaugą skautijai, kad būtų rišamasi, kokią naudą gauną
skautija.

G. Kučytė atsako į klausimą.

Gabrielė Kučytė pristato IT ūkio skyriaus 2023 metų veiklos ataskaita.

G. Kučytė pristato informaciją apie skyriaus įgyvendintas veiklas. Pasidalina informacija,
kad skyriuje veikia vienas savanoris, kuris atlieka praktiką. Skyriaus didelė dalis veiklų buvo
neįgyvendinta, jos nukeltos dėl vėluojančio projekto. Paraiška buvo teikiama rugsėjo mėn.,
spalį turėjo vykti jau. Projekto paraiškų teikimą sudaro 3 etapai, todėl vasarį bus teikiama 3
paraiška.

P. Ribakovas užduoda klausimą dėl tee-pee sistemos taikymo ir reikalingų duomenų
išsitraukimo.

G. Kučytė atsako, kad tokių funkcijų nėra. K. Vaičelis užduoda klausimą, kiek organizacija
yra pajėgi pirkti paslaugą.

P. Ribavokas atsako, kad kai perki paslaugas iš kažko, reiktų susirasti mentorių, kas galėtų
konsultuoti.

SKELBIAMAS BALSAVIMAS dėl Pirmijos veiklos ataskaitos už 2023 metus tvirtinimo.

NUTARTA. Lietuvos skautijos Pirmijos veiklos ataskaitos už 2023 metus patvirtinta.

7. SVARSTYTA. LS eilinis vadovų suvažiavimas 2024 m.

Pristato: Kasparas Vaičelis

K. Vaičelis pristato darbo grupės keliamą klausimą dėl gyvesnės suvažiavimo formos. Siūlo
grįžtant į sesijas pasidaryti trijų minučių veiklas, taip prisimenant, kad vis dėl to esame
skautai.



A. Čenkus papildo, kad čia galėtų ir Pirmija įsitraukti, turinti galbūt daugiau idėjų. Taip pat
nori įtraukti narius iki suvažiavimo, nusiunčiant dokumentus nariams likus 3 savaitėms.
Pasiruošti platformą, kaip nariai galėtų išsakyti savo nuomonę ir atsakyti į klausimus.

8. SVARSTYTA. Dėl LS Strategijos.

Pristato: Aivaras Čenkus

A. Čenkus pristato klausimą dėl strategijos viešojo derinimą.

K. Vaičelis atsako, kad noras yra iki kovo 1 pateikti dokumentus, tai Tarybai turi būti pateikti
dokumentai derinimui iki vasario 21 d. Kasparas sureaguoja, kad vertina įdėtą darbą, bet
Taryba gali ir nepritarti dokumentui, tad svarbu savaitę palikti derinimui ir 48 valandas
balsavimui.

9. SVARSTYTA. Kiti klausimai.

DĖL SKAUTNAMIO REMONTO.

Pristato Gabrielė Kučytė.

Šiuo metu skautnamio fasado remontui yra reikalingi 83 tūkstančiai eurų, tačiau savivaldybės
programa leidžia kompensuoti iki 50 proc. remonto išlaidų. Todėl šiais metais planuojame
pasirengti tik darbų vykdymo planą ir kitais metais bandyti teikti paraišką finansavimui.
Gabriele pamini, kad namo savininkai Jėzuitai taip pat savo ruoštu paieškos, kur galima būtų
teikti paraiškas finansavimui gauti.

Iš posėdžio pasišalina Vytautas Beniušis.

DĖL INFORMACINIO RAŠTO.

Pristato Kasparas Vaičelis.

K. Vaičelis Tarybos nariams įgarsina gruodžio mėnesį gautą informacinį raštą.



TARYBOS POSĖDŽIO PABAIGA

Tarybos pirmininkas Kasparas Vaičelis

Posėdžio sekretoriai Gabrielė Kučytė

Dominykas Židonis

Dovilė Židonytė


